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PROTOKÓŁ NR V.2024 

z Sesji Rady Miejskiej w Bolesławcu,  

która odbyła się w dniu 26 września 2024 

w godzinach: 9:00 – 10:40 

w Sali Sesyjnej mieszczącej się przy ul. Wieluńska 2, 98-430 Bolesławiec 

 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia V Sesji Rady Miejskiej w Bolesławcu dokonał jej Przewodniczący - Pan 

Artur Dulski, zwany w dalszej części protokołu Przewodniczącym Rady. 

Przewodniczącym Rady poinformował, że obrady sesji są nagrywane i 

transmitowane. 

W oparciu o załączoną listę obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że obrady są 

prawomocne - obecnych 15 radnych.  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Burmistrz Miasta i Gminy Bolesławiec - Jarosław Kubiś, 

Sekretarz Gminy - Agata Wypych, 

Skarbnik Gminy - Jarosław Jeziorowski, 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa - Ewa Janik,  

Radca Prawny - Karolina Markiewicz, 

pracownicy Urzędu Miasta i Gminy w Bolesławcu,  

sołtysi sołectw z terenu gminy zgodnie z lista obecności (załącznik nr 1 do protokołu).  

 

2. Przyjęcie porządku sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek Radnym jest znany, ponieważ 

został przekazany wraz z materiałami tj. projektami uchwał. W związku z powyższym, 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do porządku.  

Uwag nie zgłoszono.  

Następnie zostało przeprowadzone głosowanie, w sprawie przyjęcia porządku sesji.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Wyniki głosowania.   
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

(wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

 

3. Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Miejskiej w Bolesławcu.  

Przewodniczący Rady poinformował, że Radni mieli możliwość zapoznania się z 

treścią protokołu, ponieważ został przesłany drogą elektroniczną. Ponadto protokół 

był dostępny w biurze rady i został wyłożony do wglądu przed sesją w sali posiedzeń.  

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do protokołu – uwag nie 

zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania w sprawie 

przyjęcia protokołu z IV Sesji Rady Miejskiej w Bolesławcu  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Wyniki głosowania.   

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0. 

(wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 

 

4. Podjęcie uchwał: 

4.1 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Bolesławiec na lata 2024-2028; 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Dyskusji nie podjęto.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę  

NR V /28/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 26 września 2024 r.  w sprawie 

przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Bolesławiec na 

lata 2024-2028; (załącznik nr 5). 
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4.2 w sprawie rozpatrzenia petycji; 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

- Szymona Pokorę - o przedstawienie opinii (załącznik nr 6 do protokołu).  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli:  

Radny M. Lis, B. Zuzek, Przewodniczący Rady, Burmistrz Miasta i Gminy 

Bolesławiec.  

Dyskutowano na temat rozwiązań dotyczących przebiegu obwodnicy. Informowali,  

iż nie ma dobrego rozwiązania sprawy, a jest to rozwiązanie na ten czas, najbardziej 

racjonalne. Jednakże należy w przyszłości, ponownie pochylić się nad problemem  

i znaleźć dogodne rozwiązanie dla wszystkich mieszkańców Bolesławca. 

Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady, przystąpił do podjęcia uchwały.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę NR 

V/29/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 26 września 2024 r.  w sprawie 

rozpatrzenia petycji (załącznik nr 7). 

 

4.3 w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu wykorzystywanego do  

przewozu dziecka niepełnosprawnego do szkół i placówek oświatowych; 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Dyskusji nie podjęto.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę  

NR V /30/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 26 września 2024 r.  w sprawie 
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ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu wykorzystywanego do przewozu dziecka 

niepełnosprawnego do szkół i placówek oświatowych (załącznik nr 8). 

 

4.4 w sprawie udzielenia pomocy publicznej w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Wieruszowskiego; 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Dyskusji nie podjęto.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę  

NR V /31/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 26 września 2024 r. w sprawie 

udzielenia pomocy publicznej w formie dotacji celowej dla Powiatu Wieruszowskiego 

(załącznik nr 9). 

 

4.5 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024r. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: 

Przewodniczący Rady, Burmistrz Miasta i Gminy Bolesławiec, Skarbnik Gminy, 

Kierownik Referatu.  

Na wstępie Skarbnik poinformował, iż nastąpiła zmiana nazwy zadania nr 19 w 

załączniku nr 4. Dalej dyskutowano na temat termomodernizacji szkoły podstawowej 

w Chróścinie i możliwości pozyskania zewnętrznych środków. Skarbnik 

poinformował, iż na dzień dzisiejszy nie ma „zamkniętej drogi”, aby na następnej sesji 

przyjąć stosowne zmiany do budżetu. Burmistrz poinformował, iż zgodnie z 

postanowieniami zebrania wiejskiego mieszkańcy woleliby termomodernizację OSP. 
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Natomiast Kierownik poinformowała, że urząd będzie czujny na ewentualne 

możliwości pozyskania środków zewnętrznych.  

Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady, przystąpił do podjęcia uchwały.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę NR 

V/32/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 26 września 2024 r.  w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2024r. (załącznik nr 10). 

 

4.6 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bolesławiec na lata  

2024-2037. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Dyskusji nie podjęto.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę  

NR V /33/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 26 września 2024 r.  w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bolesławiec na lata 2024-2037 

(załącznik nr 11). 

 

Nastąpiła 15 minutowa przerwa w obradach  

 

5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Bolesławiec o pracy w okresie 

między sesjami. 

Przewodniczący Rady przekazał głos Burmistrzowi Miasta i Gminy Bolesławiec.  

Burmistrz poinformował o następujących działaniach: 
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 - zakończeniu cyklu zebrań sołeckich, na których mieszkańcy podejmowali temat 

podziału funduszu sołeckiego, 

- budowy przedszkola samorządowego w miejscowości Bolesławiec,  

- przebudowy i rozbudowy gminnej oczyszczalni ścieków, 

- budowy infrastruktury drogowej w gminie Bolesławiec (Burmistrz poinformował,  

iż odbyły się rozmowy z wykonawcą, gdzie większość prac będzie realizowana w 

przyszłym roku), 

- budowa, modernizacja infrastruktury wodno-kanalizacyjnej w gminie Bolesławiec  

(w dniu 7.08.24r. została podpisana umowa z wykonawcą Hydro-Tyble), 

- remontu drogi gminnej w miejscowości Piaski (Krupka) – od 24.07.2024r. trwają 

prace, 

- ruin zamku w Bolesławcu (baszta) – Burmistrz poinformował, że trwają prace 

archeologiczne, ponadto został wyłoniony wykonawca, który wykona dokumentację 

dotyczącą zabezpieczenia murów obwodowych baszty. Ponadto jest zamiar 

podpisania z Uniwersytetem Opolskim porozumienia w sprawie wsparcia 

merytorycznego w zakresie m.in. pozyskiwania środków zewnętrznych, 

- wykonania prac remontowych pokryć dachowych na budynkach gminnych – OSP 

Żdżary oraz ośrodku zdrowia, 

- 1 września odbytej Sztafety Pokoju, 

- wszczęto postępowanie ofertowego na zadanie wymiany zbiorników hydroforowych.  

Dalej Burmistrz przedstawiła zaległości – wykaz stanowi złącznik nr 12 do protokołu.  

 

Po przedstawieniu informacja Burmistrza Miasta i Gminy Bolesławiec, 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Radny T. Lis, dopytywał, czy koordynatorem prac nad zabytkiem, tj. ruinami zamku w 

Bolesławcu jest Pani E. Boryczka. Burmistrz poinformował, iż na dzień dzisiejszy 

czeka na informację zwrotna od Pani E. Boryczki na temat współpracy.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej dopytywała o wybór architekta. 

W odpowiedzi Burmistrz poinformował, iż został wyłoniony w drodze przetargu.  

Więcej pytań nie zgłoszono, w związku z powyższym Przewodniczący Rady zamknął 

punkt 5 i przeszedł do punktu 6. 

 

6. Interpelacje, wnioski, zapytania.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusje. 
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Głos zabrał Radny M. Lis, który podjął temat poszanowania mienia gminnego, a 

dokładniej odniósł się do zanieczyszczenia dróg gminnych przez rolników. 

Poinformował, że rolnicy wyjeżdżając z pola na drogę asfaltową nie oczyszczają kół 

ze zgromadzonej ziemi, przez co droga jest zanieczyszczona.  

Dalej wynikła dyskusja jak egzekwować od rolnika, aby czyścił opony ze 

zgromadzonej ziemi.  

Sołtys sołectwa Bolesławiec w nawiązaniu do rozmowy na temat poszanowania dróg 

gminnych, zgłosił problem najeżdżania na chodniki kołami sprzętem rolniczym.  

Ponadto prosił, aby rozważyć wprowadzenie zakazu jazdy sprzętem rolniczym przez 

osiedle w Bolesławcu, gdzie argumentacją było bezpieczeństwo dzieci.  

Na koniec Przewodniczący Rady dopytał w nawiązaniu do komisji, czy Burmistrz 

zorientował się w sprawie środków z KPO. W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że 

nie.  

Więcej głosów w punkcie 6 nie zgłoszono, w związku z powyższym Przewodniczący 

Rady przeszedł do punktu 7. 

 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady stwierdził wyczerpanie punktów w porządku obrad i zamknął V 

Sesję Rady Miejskiej w Bolesławcu. 

Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący Rady  

 

Artur Dulski 

Protokołowała:  

 

insp. M. Kaczmarczyk 

 

Załączniki:  
1. Lista obecności radnych oraz sołtysów  
2. Porządek obrad, 
3. Przyjęcie protokołu, 
4. Opinia Komisji Rozwoju Gminy na temat podejmowanych uchwał, 
5. Uchwała nr V/28/2024 wraz z imiennym wykazem głosowania, 
6. Opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
7. Uchwała nr V/29/2024 wraz z imiennym wykazem głosowania, 
8. Uchwała nr V /30/2024 wraz z imiennym wykazem głosowania, 
9. Uchwała nr V /31/2024 wraz z imiennym wykazem głosowania, 
10. Uchwała nr V /32/2024 wraz z imiennym wykazem głosowania, 
11. Uchwała nr V /33/2024 wraz z imiennym wykazem głosowania, 
12. Zaległości. 


